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10/12/2024 *MES4240001590765*

MES 4 24 0001590765

ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომის ოქმი
 
 
 
 
 
 ქ. თბილისი
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომას ესწრებოდნენ:
 
1.  ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს (შემდგომში - საბჭო) წევ

:რები
 
დავით მალაზონია - შპს „თანამედროვე განათლების აკადემიის“ დირექტორი, საბჭოს
თავმჯდომარე;
თამარ მამსიკაშვილი - აზიის განვითარების ბანკის პროგრამის „თანამედროვე უნარები
უკეთესი დასაქმებისთვის“ სკოლების გაძლიერების სპეციალისტი, საბჭოს თავმჯდომარის
მოადგილე.
მანანა ჯინჭარაძე - სსიპ მასწავლებელთა პროფესიული განვითარების ეროვნული ცენტრის
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების დირექტორთა ეროვნული სკოლის კონსულტანტი,
საბჭოს მდივანი;
გიორგი გიგიბერია - ა(ა)იპ - ფონდ „საერთაშორისო განათლების ცენტრის“ პროგრამების
მენეჯერი, საბჭოს წევრი;
ქეთევან ნატროშვილი - შპს „ქართული სასწავლებლის - თბილისის“ დირექტორის მოადგილე,
საბჭოს წევრი;
პეტრე ბაბილუა - შპს „ევროპული სკოლის“ მათემატიკის დეპარტამენტის ხელმძღვანელი,
საბჭოს წევრი;
მაკა მამფორია - შპს „ლამარა მარგველაშვილის სახელობის სკოლა XXI საუკუნის“
საბუნებისმეტყველო მეცნიერებათა კათედრის ხელმძღვანელი, საბჭოს წევრი;
მორის დანდურიშვილი - სსიპ-ქალაქ ხაშურის N1 საჯარო სკოლის დირექტორი, საბჭოს წევრი;
ნატო გაბოშვილი - სსიპ - ქალაქ თბილისი N169 საჯარო სკოლის დირექტორი, საბჭოს წევრი;
შალვა მეკრავიშვილი - სსიპ - შოთა რუსთაველის სახელობის ქ. რუსთავის N2 საჯარო სკოლის
ისტორიისა და სამოქალაქო განათლების მასწავლებელი, სსიპ-მასწავლებელთა პროფესიული
განვითარების ეროვნული ცენტრის სამოქალაქო განათლების ექსპერტი, საბჭოს წევრი.
 
 
2. სსიპ - განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნული ცენტრის (შემდგომში - ცენტრი)
წარმომადგენლები:
 
თამარ ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურისრატიანიძე - 
კოორდინატორი;
მზია ყანჩელი - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის
კოორდინატორი;
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ნინო ცხოვრებაძე - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის მთავარი
სპეციალისტი;
თეა - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის მთავარილილუაშვილი 
სპეციალისტი;
რუსუდან - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის უფროსიზვიადაური 
სპეციალისტი;
ქეთი  - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის უფროსიმუთიძე
სპეციალისტი.
 
 
3. ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების წარმომადგენლები:
 
სსიპ      - ცაგერის მუნიციპალიტეტის სოფელ ორბელის საჯარო სკოლა:
ნანა ბურჯალიანი - სკოლის დირექტორი
 
სსიპ      - ქალაქ ზუგდიდის N12 საჯარო სკოლა:
ფატი შენგელია - სკოლის დირექტორი
 
სსიპ         - ასლან შაინიძის სახელობის ბოლნისის მუნიციპალიტეტის სოფელ დისველის  საჯარო 
სკოლა:
ჯანსული შაინიძე - სკოლის დირექტორი
 
სსიპ      - ხულოს მუნიციპალიტეტის სოფელ განახლების  საჯარო სკოლა:
ლიანა ბოლქვაძე - სკოლის დირექტორი
 
სსიპ       - ზუგდიდის მუნიციპალიტეტის სოფელ შამგონის საჯარო სკოლა:
ნინო ლეჟავა - სკოლის დირექტორი
 
შპს სკოლა ჯეო სქაი:
მადონა ხარატიშვილი - სკოლის დირექტორი
 
4. ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების ავტორიზაციის ექსპერტები (შემდგომში ექსპერტ
ები):
 
 სსიპ      - ცაგერის მუნიციპალიტეტის სოფელ ორბელის საჯარო სკოლა:
 
ა) ლანა ყურაშვილი (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი,
თავმჯდომარე);
ბ) ასმათ ტოგონიძე (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი, წევრი);
გ) მარინა ჯალიაშვილი (საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
დ) ლელა წურწუმია (საზოგადოებრივი მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ე) ნინო ავალიანი (უცხოური ენების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ვ) ელენე ხუციშვილი (ესთეტიკური აღზრდის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ზ) მარინე მურჯიკნელი (ტექნოლოგიების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
თ) როლანდ ხოჯანაშვილი (სახელმწიფო ენის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ი) სვეტა გორგიშელი (მათემატიკის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
კ) ქეთევან ბორაშვილი (სპორტის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ლ) ქეთევან ცირეკიძე (ზოგადი განათლების დაწყებითი საფეხურის საგნობრივი ექსპერტი,
წევრი).
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სსიპ      - ქალაქ ზუგდიდის N12 საჯარო სკოლა:
 
ა) ნატო ოგანეზოვი(ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი,
თავმჯდომარე);
ბ) დავით ჩივაძე (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი, წევრი);
გ) ნინო ჭაუჭიძე (საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
დ) ნიკოლოზ გურგენიძე (საზოგადოებრივი მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ე) მარიამ კუჭუხიძე (უცხოური ენების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ვ) თამარ თავშავაძე (ესთეტიკური აღზრდის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ზ) შორენა ბადურაშვილი (ტექნოლოგიების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
თ) ნინო წიკლაური (სახელმწიფო ენის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ი) თამარ მურუსიძე(მათემატიკის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
კ) ედუარდ ნაკაიძე (სპორტის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ლ)შორენა კაკაბაძე (ზოგადი განათლების დაწყებითი საფეხურის საგნობრივი ექსპერტი,
წევრი).
 
 სსიპ         - ასლან შაინიძის სახელობის ბოლნისის მუნიციპალიტეტის სოფელ დისველის საჯარო სკ
ოლა:
 
ა) მედეა ქოქრაშვილი (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი,
თავმჯდომარე);
ბ) ნელი ტერტერაშვილი (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი, წევრი);
გ) თეა მათითაიშვილი (საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
დ) ეკა კობიაშვილი (საზოგადოებრივი მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ე) ნათია კილაძე (უცხოური ენების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ვ) ნაირა მამუკელაშვილი (ესთეტიკური აღზრდის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ზ) ანა ობოლაძე (ტექნოლოგიების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
თ) ია ბჟალავა (სახელმწიფო ენის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ი) ირინე შარაბიძე (მათემატიკის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
კ) მარინა ანესაშვილი (სპორტის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ლ) ნინო ჯოჯიშვილი (ზოგადი განათლების დაწყებითი საფეხურის საგნობრივი ექსპერტი,
წევრი).
 
 
სსიპ      - ხულოს მუნიციპალიტეტის სოფელ განახლების  საჯარო სკოლა:
 
ა) სოფიო ტარასაშვილი (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი,
თავმჯდომარე);
ბ) ნინო ჩიტაძე (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი, წევრი);
გ) ეკატერინე მიქაუტაძე (საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
დ) აკაკი სადუნიშვილი (საზოგადოებრივი მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ე) ნონა ბეროშვილი (უცხოური ენების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ვ) ხათუნა კალმახელიძე (ესთეტიკური აღზრდის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ზ) ლაშა სარალიძე (ტექნოლოგიების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
თ) ნინო ჯახველაძე (სახელმწიფო ენის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ი) ლიანა კობესაშვილი (მათემატიკის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
კ) ედუარდ ნაკაიძე (სპორტის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
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ლ) ნინო ჭიჭინაძე (ზოგადი განათლების დაწყებითი საფეხურის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი).
 
 
სსიპ       - ზუგდიდის მუნიციპალიტეტის სოფელ შამგონის საჯარო სკოლა:
 
ა) ირმა ხუციშვილი (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი,
თავმჯდომარე);
ბ) ხათუნა საყვარელიძე (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი, წევრი);
გ) ნანა ავაზაშვილი (საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
დ) ნინო გავაშელი (საზოგადოებრივი მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ე) ინგა გელაშვილი (უცხოური ენების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ვ) ნანა ჩილინგარაშვილი (ესთეტიკური აღზრდის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ზ) თემური კურცხალია (ტექნოლოგიების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
თ) ია სეხნიაშვილი (სახელმწიფო ენის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ი) ნატო გერგაია (მათემატიკის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
კ) კობა დეკანაძე (სპორტის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ლ) ნინო ჭანტურიძე(ზოგადი განათლების დაწყებითი საფეხურის საგნობრივი ექსპერტი,
წევრი).
 
შპს სკოლა ჯეო სქაი:
 
ა) ლელა ფიცხელაური (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი,
თავმჯდომარე);
ბ) ნელიკო მათეშვილი (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი, წევრი).
 
შპს სკოლა ჯეო სქაი:
 
ა) ნელიკო მათეშვილი (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი,
თავმჯდომარე);
ბ) ლელა ფიცხელაური (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი, წევრი).
 
 
საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1 ოქტომბრის №99/ნ
ბრძანებით დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
დებულების“ (შემდგომში - დებულება) მე-17 მუხლის მე-4 პუნქტის შესაბამისად,
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომას წარუძღვა საბჭოს
თავმჯდომარე, დავით მალაზონია. საბჭოს სხდომა 2024 წლის 27 ნოემბერს ჩატარდა ონლაინ
რეჟიმში (Zoom - ის ონლაინ პლატფორმის საშუალებით). სხდომა დაიწყო 16:00 საათზე. საბჭოს
თავმჯდომარემ შეამოწმა საბჭოს წევრთა რაოდენობა და დაადგინა, რომ საქართველოს
განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1 ოქტომბრის №99/ნ ბრძანებით
დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის დებულების“ მე-17
მუხლის მე-5 პუნქტის შესაბამისად, სხდომა უფლებამოსილია, რადგან ესწრება საბჭოს წევრთა
სიითი შემადგენლობის ნახევარზე მეტი.
ცენტრის წარმომადგენელმა საბჭოს წინაშე დააყენა შუამდგომლობა სხდომის მიმდინარეობის
აუდიო ჩაწერასთან დაკავშირებით სხდომის ოქმის მომზადების მიზნით. მან აქვე განმარტა,
რომ აუდიო ჩანაწერი განადგურდებოდა ოქმის პროექტის მომზადებისთანავე. საბჭოს
სხდომაზე დამსწრე პირებმა გაიზიარეს აღნიშნული შუამდგომლობა.
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საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს წევრებს მიუთითა დებულების მე-20 მუხლის მე-7 პუნქტის
მოთხოვნაზე, რომლის მიხედვითაც, საბჭოს წევრი არ არის უფლებამოსილი თავი შეიკავოს
ხმის მიცემისაგან.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს წევრებს გააცნო დღის წესრიგი:
 

1. სსიპ - ცაგერის მუნიციპალიტეტის სოფელ ორბელის საჯარო სკოლის ავტორიზაციის
საკითხის განხილვა;
2. სსიპ - ქალაქ ზუგდიდის N12 საჯარო სკოლის ავტორიზაციის საკითხის განხილვა;
3. სსიპ - ასლან შაინიძის სახელობის ბოლნისის მუნიციპალიტეტის სოფელ დისველის საჯარო
სკოლის ავტორიზაციის საკითხის განხილვა;
4. სსიპ - ხულოს მუნიციპალიტეტის სოფელ განახლების საჯარო სკოლის ავტორიზაციის
საკითხის განხილვა;
5. სსიპ - ზუგდიდის მუნიციპალიტეტის სოფელ შამგონის საჯარო სკოლის ავტორიზაციის
საკითხის განხილვა;
6. შპს სკოლა ჯეო სქაის მიერ იმავემუნიციპალიტეტის ფარგლებში საგანმანათლებლო
საქმიანობის მისამართის/ფართის ცვლილების შესახებ საკითხის განხილვა;
7. შპს სკოლა ჯეო სქაის მიერ მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული რაოდენობის გაზრდის
შესახებ საკითხის განხილვა.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ცენტრის წარმომადგენლებსა და
დაინტერესებულ მხარეებს, დღის წესრიგთან დაკავშირებით ხომ არ ჰქონდათ რაიმე
შუამდგომლობა. დღის წესრიგთან დაკავშირებით შუამდგომლობა არ იქნა წარმოდგენილი და,
შესაბამისად, დღის წესრიგი დამტკიცდა წარმოდგენილი სახით.
 
 
1.            სსიპ - ცაგერის მუნიციპალიტეტის სოფელ ორბელის საჯარო სკოლის ავტორიზაციის
საკითხის განხილვა
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს თავმჯდომარემ, დავით
მალაზონიამ, დაწესებულებების წარმომადგენლებს მიმართა, ხომ არ ჰქონდათ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება. დაწესებულების წარმომადგენლებმა დაადასტურეს, რომ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება არ ჰქონდათ. საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს,
დაედასტურებინათ, რომ იცნობდნენ ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას და
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ არგუმენტირებულ პოზიციას დასკვნის პროექტთან
მიმართებით. საბჭოს წევრებმა დაადასტურეს, რომ იცნობდნენ საქმის მასალებს. საბჭოს
თავმჯდომარემ ჰკითხა დაინტერესებული მხარის წარმომადგენელს იცნობდა თუ არა
ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას. წარმომადგენელმა დაადასტურა, რომ იცნობდა
დასკვნას. შესაბამისად, საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს მდივანს სთხოვა, რომ ექსპერტთა
ჯგუფის დასკვნა დაერთო ოქმისთვის, როგორც მისი განუყოფელი ნაწილი.
 ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნა, საბჭოს სხდომაზე, წარადგინა, ზოგადი განათლების ხარისხის
უზრუნველყოფის ექსპერტმა, ლანა ყურაშვილმა. ექსპერტმა განაცხადა, რომ   სსიპ - ცაგერის
მუნიციპალიტეტის სოფელ ორბელის საჯარო სკოლაში ავტორიზაციის ვიზიტი
განხორციელდა 2024 წლის 23 და 24 სექტემბერს. სკოლა ახორციელებდა ზოგადი განათლების
დაწყებითი, საბაზო და საშუალო საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამებს, ქართულ
ენაზე. ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის მაძიებლის თვითშეფასების
ფორმის თანახმად, დაწესებულების მიერ მოთხოვნილი მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული
რაოდენობა იყო 90. იქვე, ექსპერტმა განმარტა, რომ აღნიშნულ მოთხოვნას ეთანხმებოდა
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ექსპერტთა ჯგუფი და დაწესებულებას შეეძლო შესაბამისი საგანმანათლებლო მომსახურება
გაეწია 90 მოსწავლისთვის.
ექსპერტმა, ლანა ყურაშვილმა, ისაუბრა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის სტანდარტების შეფასებაზე და აღნიშნა, რომ 1-ელი (სკოლის ფილოსოფია), მე-2
(სასკოლო კურიკულუმი) (დაწყებითი, საბაზო და საშულო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები) და მე-4 (მოსწავლეთა მხარდაჭერა) სტანდარტები
შეფასდა, როგორც „შეესაბამება სტანდარტის მოთხოვნებს“, ხოლო მე-3 (სასწავლო პროცესის
ადმინისტრაციული და ინფრასტრუქტურული მხარდაჭერა) სტანდარტი შეფასდა „მეტწილი“
შესაბამისობით.
ექსპერტის განმარტებით, ექსპერტთა ჯგუფის მიერ, დაწესებულების მიმართ, გაიცა
რეკომენდაციები და რჩევები, რომლებიც აღწერილი იყო ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულების სტატუსის მაძიებლის შესახებ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების
ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნაში.
ექსპერტმა წარმოადგინა სკოლის ინფრასტრუქტურის ამსახველი ფოტომასალა და აღნიშნა,
რომ დაწესებულება იყო ახლადრეაბილიტირებული და შექმნილი იყო კეთილმოწყობილი
გარემო.
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ შეკითხვები სკოლის
წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
საბჭოს წევრი, შალვა მეკრავიშვილი, დაინტერესდა, საბაზო საფეხურზე - მე-7, მე-8 და მე-9
კლასებში, რამდენი საათი ჰქონდა დათმობილი სახელმწიფო ენის სწავლებას.
სკოლის დირექტორის, ნანა ბურჯალიანის, განმარტებით, საბაზო საფეხურზე სახელმწიფო ენა
ტარდებოდა კვირაში 5-ჯერ.
საბჭოს წევრმა, შალვა მეკრავიშვილმა, აღნიშნა, რომ კურიკულუმში მოცემული იყო
რეალობასთან შეუსაბამო საათობრივი დატვირთვა (მაგალითად წელიწადში 110 და 115 საათი)
და მიმართა სკოლის წარმომადგენელს, მეტი ყურადღება დაეთმოთ ამ საკითხისთვის. ასევე,
მისცა რჩევა, დირექტორის ხელმძღვანელობით, საზოგადოებრივი მეცნიერების კათედრას,
ყურადღება მიექცია „ჩვენი საქართველოს“ კურიკულუმისთვის, კერძოდ, მეტად
დაემუშავებინათ საკითხები რაჭა-ლეჩხუმთან დაკავშირებით და დაეხვეწათ შეფასების
რუბრიკები. აქვე, საბჭოს წევრი დაინტერესდა, რა სახით ისწავლებოდა „მოქალაქეობა“ მე-7 და
მე-8 კლასებში.
სკოლის დირექტორის, ნანა ბურჯალიანის, განმარტებით, მე-7 და მე-8 კლასებში
„მოქალაქეობა“ ისწავლებოდა ეროვნული სასწავლო გეგმის შესაბამისად, ხოლო, მე-10 და მე-11
კლასებში იყო პროექტული სწავლება. სკოლის დირექტორმა აღნიშნა, რომ დაწესებულება არ
იყო ჩართული „ახალი სკოლის მოდელში“ და ავტორიზაციის პროცესი მათთვის იყო ერთგვარი
გზამკვლევი. მისი თქმით, ექსპერტთა ჯგუფის მხრიდან გაცემულ რჩევებსა და
რეკომენდაციებზე დაწყებული ჰქონდათ აქტიური მუშაობა, გაიარეს ტრენინგები
კურიკულუმებისა და შეფასების სისტემის დახვეწის მიზნით.
საზოგადოებრივი მეცნიერებების ექსპერტის, ლელა წურწუმიას, განმარტებით, დაწესებულებას
ჰქონდა მზაობა ექსპერტთა ჯგუფის მხრიდან გაცემული რჩევებისა და რეკომენდაციების
გათვალისწინებისთვის. მისი თქმით, რეკომენდაციებში დეტალურად იყო აღწერილი ის
კომპონენტები, რაზეც სკოლას ესაჭიროებოდა დამატებითი მუშაობა.
საბჭოს წევრი, მორის დანდურიშვილი, დაინტერესდა, გეოგრაფიის მასწავლებლის შესარჩევი
კონკურსის კომისიის შემადგენლობაში შედიოდნენ თუ არა პროფკავშირის წარმომადგენელი
და მოწვეული სპეციალისტი.
სკოლის დირექტორის განმარტებით, ის იყო ახლადარჩეული დირექტორი და გეოგრაფიის
მასწავლებლის შესარჩევი კონკურსი ჩატარებული იყო მის დირექტორად დანიშვნამდე,
შესაბამისად, არ ფლობდა ინფორმაციას, ვინ იყო კომისიის შემადგენლობაში.
 საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ დამატებითი შეკითხვები
სკოლის წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
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 საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
 საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა სსიპ - ცაგერის მუნიციპალიტეტის სოფელ
ორბელის საჯარო სკოლის ავტორიზაციისა და მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული
რაოდენობის 90 - ით განსაზღვრის საკითხი.
 
ფარული კენჭისყრის მიზნით, საბჭოს სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება.
 
დაწყების დრო  16:25-
დასრულების დრო 16:32- 
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 10
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
„განათლების ხარისხის განვითარების შესახებ“ საქართველოს კანონის მე-11 მუხლის მე-2
პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1
ოქტომბრის N99/ნ ბრძანებით დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის დებულების“ მე-20 მუხლის პირველი პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, 21-ე მუხლის
პირველი, მე-2 და მე-3 პუნქტებისა და 27 მუხლის მე-4 პუნქტის შესაბამისად, სსიპ - ცაგერის
მუნიციპალიტეტის სოფელ ორბელის საჯარო სკოლას (ს/კ: 242576226) 9 წლის ვადით მიენიჭოს
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსი და მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული
რაოდენობა განესაზღვროს 90 - ით. დაწესებულებას მიენიჭოს უფლებამოსილება
განახორციელოს შემდეგი ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები:
 
N ზოგადსაგანმანათლებლო

პროგრამის
სახელწოდება

ზოგადსაგანმ
ანათლებლო
პროგრამის
საფეხური

ზოგადსაგანმა
ნათლებლო
პროგრამის
განხორციელების
ენა

ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამის განხორციელების
ადგილი
(მუნიციპალიტეტის,
ქალაქის, დაბის/სოფლის და
ქუჩის მითითებით)

1 ზოგადი განათლების
დაწყებითი საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

დაწყებითი
                       

ქართული  ცაგერის მუნიციპალიტეტი,
სოფელი ორბელი

2 ზოგადი განათლების
საბაზო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საბაზო ქართული ცაგერის მუნიციპალიტეტი,
სოფელი ორბელი

3 ზოგადი განათლების
საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საშუალო ქართული ცაგერის მუნიციპალიტეტი,
სოფელი ორბელი

 
 
საბჭომ შუამდგომლობით მიმართა ცენტრს დაწესებულებაში მონიტორინგის განხორციელებას
თან დაკავშირებით:
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მონიტორინგი ექსპერტთა ჯგუფის შექმნით:

 
მონიტორინგის დაწყების პერიოდი - 2025 წლის ნოემბრიდან;
მონიტორინგის განხორციელების ფორმა - ექსპერტთა ჯგუფის მიერ დოკუმენტაციის შესწავლა;

: მე-2 (დაწყებითი, საბაზო და საშუალო საფეხურისმონიტორინგის ფარგლები
ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები) სტანდარტი.

მონიტორინგი ცენტრის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების მიერ 
წარმოდგენილი დოკუმენტებისგანხილვით

საბჭომ დაწესებულებას განუსაზღვრა 2025 წლის ნოემბერში 3.4 კომპონენტთან მიმართებით,
შენობა-ნაგებობის ექსპლუატაციის უსაფრთხოების შესახებ დასკვნის წარმოდგენა სსიპ -
განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნულ ცენტრში.
 
 
2.                 სსიპ - ქალაქ ზუგდიდის N12 საჯარო სკოლის ავტორიზაციის საკითხის განხილვა
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს თავმჯდომარემ, დავით
მალაზონიამ, დაწესებულებების წარმომადგენლებს მიმართა, ხომ არ ჰქონდათ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება. დაწესებულების წარმომადგენლებმა დაადასტურეს, რომ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება არ ჰქონდათ. საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს,
დაედასტურებინათ, რომ იცნობდნენ ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას და
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ არგუმენტირებულ პოზიციას დასკვნის პროექტთან
მიმართებით. საბჭოს წევრებმა დაადასტურეს, რომ იცნობდნენ საქმის მასალებს. საბჭოს
თავმჯდომარემ ჰკითხა დაინტერესებული მხარის წარმომადგენელს იცნობდა თუ არა
ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას. წარმომადგენელმა დაადასტურა, რომ იცნობდა
დასკვნას. შესაბამისად, საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს მდივანს სთხოვა, რომ ექსპერტთა
ჯგუფის დასკვნა დაერთო ოქმისთვის, როგორც მისი განუყოფელი ნაწილი.
 ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნა, საბჭოს სხდომაზე, წარადგინა, ზოგადი განათლების ხარისხის
უზრუნველყოფის ექსპერტმა, ნატო ოგანეზოვმა. ექსპერტმა განაცხადა, რომ   სსიპ - ქალაქ
ზუგდიდის N12 საჯარო სკოლაში ავტორიზაციის ვიზიტი განხორციელდა 2024 წლის 26 და 27
აგვისტოს. სკოლა ახორციელებდა ზოგადი განათლების დაწყებითი, საბაზო და საშუალო
საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამებს, ქართულ ენაზე. ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულების სტატუსის მაძიებლის თვითშეფასების ფორმის თანახმად, დაწესებულების
მიერ მოთხოვნილი მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული რაოდენობა იყო 260. აქვე, ექსპერტმა
განმარტა, რომ აღნიშნულ მოთხოვნას ეთანხმებოდა ექსპერტთა ჯგუფი და დაწესებულებას
შეეძლო შესაბამისი საგანმანათლებლო მომსახურება გაეწია 260 მოსწავლისთვის.
ექსპერტმა, ნატო ოგანეზოვმა, ისაუბრა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის სტანდარტების შეფასებაზე და აღნიშნა, რომ 1-ელი (სკოლის ფილოსოფია), მე-2
(სასკოლო კურიკულუმი) (დაწყებითი, საბაზო და საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები), მე-3 (სასწავლო პროცესის ადმინისტრაციული და
ინფრასტრუქტურული მხარდაჭერა) და მე-4 (მოსწავლეთა მხარდაჭერა) სტანდარტები
შეფასდა, როგორც „შეესაბამება სტანდარტის მოთხოვნებს“.
ექსპერტის თქმით, ექსპერტთა ჯგუფის მიერ, დაწესებულების მიმართ გაიცა რჩევები,
რომლებიც აღწერილი იყო ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის მაძიებლის
შესახებ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნაში.
ექსპერტის თქმით, დაწესებულება განსაკუთრებულ ყურადღებას უთმობდა მოსწავლეთა
მხარდაჭერას, კერძოდ, ხშირად ეწყობოდა კულტურული, სახელოვნებო და შემეცნებითი
ღონისძიებები, სკოლის დერეფნებსა და საკლასო ოთახებში განთავსებული იყო მოსწავლეთა
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ნამუშევრები, ასევე, დაწესებულება მოსწავლეებს სთავაზობდა გახანგრძლივებულ სწავლებას,
კარატესა და ქორეოგრაფიის წრეებს. ექსპერტის განმარტებით, საშუალო საფეხურის
მოსწავლეთა ბაზაზე სკოლაში შექმნილი იყო მკითხველთა კლუბი „ელეონი“, ინგლისური ენის
კლუბი „Talk Time“ და „Guideme“, სამოქალაქო განათლების კლუბი „ლიბერა“.
ექსპერტმა აღნიშნა, რომ სკოლის ადმინისტრაციის ხელშეწყობითა და წახალისებით,
მოსწავლეები და ამავდროულად სკოლის კურსდამთავრებულები აქტიურად იყვნენ ჩართული
დაწესებულებაში დასასვენებელი/სარეკრეაციო სივრცის მოწყობისა და მოწესრიგების
საკითხებში.
ექსპერტმა წარმოადგინა სკოლის ინფრასტრუქტურის ამსახველი ფოტომასალა და აღნიშნა,
რომ დაწესებულებაში შექმნილი იყო კეთილმოწყობილი და სრულად ადაპტირებული გარემო.
სკოლას ჰქონდა საჭირო რესურსებით აღჭურვილი კომპიუტერული მეცნიერებების
ლაბორატორია, ბიბლიოთეკა და სპორტული დარბაზი.
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ შეკითხვები სკოლის
წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
საბჭოს წევრი, შალვა მეკრავიშვილი, დაინტერესდა, რატომ არ ჰქონდა დაწესებულებას
ვებ-გვერდზე სკოლის ღირებულებების შესახებ ინფორმაცია ასახული. ასევე, სკოლის
წარმომადგენელს მისცა რჩევა, მეტად გამჭვირვალე გაეხადათ ფინანსური მდგომარეობის
შესახებ ინფორმაცია და ვებ-გვერდზე განეთავსებინათ სკოლის ბიუჯეტი.
სკოლის დირექტორის, ფატი შენგელიას, განმარტებით, ექსპერტთა ჯგუფის მხრიდან გაცემულ
რჩევებზე დაწესებულებას დაწყებული ჰქონდა მუშაობა, ხოლო საბჭოს წევრების რჩევებსაც
აუცილებლად გაითვალისწინებდნენ. რაც შეეხებოდა, საიტზე სკოლის ფილოსოფიის
განთავსებას, მისი განმარტებით, აღნიშნული იყო ტექნიკური ხარვეზი და აუცილებლად
განათავსებდნენ.
საბჭოს წევრი, მორის დანდურიშვილი, დაინტერესდა, როდესაც მოსწავლეს ეკისრებოდა
დისციპლინური სახდელი, დაწესებულება იკვლევდა თუ არა მოსწავლის მოსაზრებებსა და
პოზიციას. სკოლის დირექტორის განმარტებით, დაწესებულება დეტალურად იკვლევდა
მოსწავლეთა მოსაზრებებს. აღნიშნულ პროცესში აქტიურად იყვნენ ჩართული მანდატურები,
დამრიგებლები და მშობლები.
საბჭოს წევრმა, მორის დანდურიშვილმა, სკოლის წარმომადგენელს მისცა რჩევა, იმ
შემთხვევაში, თუ მოსწავლეს დააკისრებდნენ დისციპლინარულ სახდელს, დოკუმენტურად
აესახათ, რომ მოსწავლეს მიეცა საკუთარი მოსაზრებების დაფიქსირების საშუალება. მოცემული
დოკუმენტაცია მოსწავლეთა პირადი ინტერესების დაცვის მიზნით არ უნდა გახდეს საჯარო.
ასევე, აღნიშნულ ბრძანებაში უნდა აესახათ დეტალური ინფორმაცია, შინაგანაწესის რომელი
მუხლის დარღვევის შემთხვევაში ეკისრებოდა მოსწავლეს დისციპლინარული სახდელი.
საბჭოს თავმჯდომარე, დავით მალაზონია, დაინტერესდა, მოსწავლის დისციპლინურ
კომიტეტზე გასვლის პროცესში რა დანიშნულება ჰქონდა კლასის დამრიგებელს.
სკოლის დირექტორის, ფატი შენგელიას, განმარტებით, დამრიგებლები იყვნენ
დაინტერესებული მხარე და აღნიშნულ პროცესში აქტიურად იყვნენ ჩართული, ეს იქნებოდა
მშობლებთან კომუნიკაცია, მოსწავლეთა მხარდაჭერა თუ სხვა პრევენციული ღონისძიებები.
მისი თქმით, მოსწავლის გარკვეულ გადაცდომებს დოკუმენტურად აფიქსირებდა მანდატურის
სამსახური.
 საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ დამატებითი შეკითხვები
სკოლის წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
 
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა სსიპ - ქალაქ ზუგდიდის N12 საჯარო სკოლის
ავტორიზაციისა და მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული რაოდენობის 260 - ით განსაზღვრის
საკითხი.
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ფარული კენჭისყრის მიზნით, საბჭოს სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება.
 
დაწყების დრო  16:50-
დასრულების დრო 16:58- 
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 10
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
„განათლების ხარისხის განვითარების შესახებ“ საქართველოს კანონის მე-11 მუხლის მე-2
პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1
ოქტომბრის N99/ნ ბრძანებით დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის დებულების“ მე-20 მუხლის პირველი პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, 21-ე მუხლის
პირველი, მე-2 და მე-3 პუნქტებისა და 27 მუხლის მე-4 პუნქტის შესაბამისად,   სსიპ - ქალაქ
ზუგდიდის N12 საჯარო სკოლას (ს/კ:219986102) 9 წლის ვადით მიენიჭოს
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსი და მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული
რაოდენობა განესაზღვროს 260 - ით. დაწესებულებას მიენიჭოს უფლებამოსილება
განახორციელოს შემდეგი ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები:
 
N ზოგადსაგანმანათლებლო

პროგრამის
სახელწოდება

ზოგადსაგანმ
ანათლებლო
პროგრამის
საფეხური

ზოგადსაგანმა
ნათლებლო
პროგრამის
განხორციელების
ენა

ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამის განხორციელების
ადგილი
(მუნიციპალიტეტის,
ქალაქის, დაბის/სოფლის და
ქუჩის მითითებით)

1 ზოგადი განათლების
დაწყებითი საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

დაწყებითი
                       

ქართული  ქალაქი ზუგდიდი, 9 მაისის
ქუჩა N12

2 ზოგადი განათლების
საბაზო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საბაზო ქართული ქალაქი ზუგდიდი, 9 მაისის
ქუჩა N12

3 ზოგადი განათლების
საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საშუალო ქართული ქალაქი ზუგდიდი, 9 მაისის
ქუჩა N12

 
საბჭომ შუამდგომლობით მიმართა ცენტრს დაწესებულებაში მონიტორინგის განხორციელებას
თან დაკავშირებით:
 
მონიტორინგი ექსპერტთა ჯგუფის შექმნით:
 
მონიტორინგის დაწყების პერიოდი - 2025 წლის ნოემბრიდან;
მონიტორინგის განხორციელების ფორმა - ექსპერტთა ჯგუფის მიერ დოკუმენტაციის შესწავლა;

: მე-2 (დაწყებითი, საბაზო და საშუალო საფეხურისმონიტორინგის ფარგლები
ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები) სტანდარტი.
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3.               სსიპ - ასლან შაინიძის სახელობის ბოლნისის მუნიციპალიტეტის სოფელ დისველის
საჯარო    სკოლის ავტორიზაციის საკითხის განხილვა
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს თავმჯდომარემ, დავით
მალაზონიამ, დაწესებულებების წარმომადგენლებს მიმართა, ხომ არ ჰქონდათ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება. დაწესებულების წარმომადგენლებმა დაადასტურეს, რომ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება არ ჰქონდათ. საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს,
დაედასტურებინათ, რომ იცნობდნენ ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას და
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ არგუმენტირებულ პოზიციას დასკვნის პროექტთან
მიმართებით. საბჭოს წევრებმა დაადასტურეს, რომ იცნობდნენ საქმის მასალებს. საბჭოს
თავმჯდომარემ ჰკითხა დაინტერესებული მხარის წარმომადგენელს იცნობდა თუ არა
ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას. წარმომადგენელმა დაადასტურა, რომ იცნობდა
დასკვნას. შესაბამისად, საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს მდივანს სთხოვა, რომ ექსპერტთა
ჯგუფის დასკვნა დაერთო ოქმისთვის, როგორც მისი განუყოფელი ნაწილი.
 ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნა, საბჭოს სხდომაზე, წარადგინა, ზოგადი განათლების ხარისხის
უზრუნველყოფის ექსპერტმა, მედეა ქოქრაშვილმა. ექსპერტმა განაცხადა, რომ სსიპ - ასლან
შაინიძის სახელობის ბოლნისის მუნიციპალიტეტის სოფელ დისველის საჯარო სკოლაში
ავტორიზაციის ვიზიტი განხორციელდა 2024 წლის 19 და 20 სექტემბერს. სკოლა
ახორციელებდა ზოგადი განათლების დაწყებითი, საბაზო და საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამებს, ქართულ ენაზე. ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულების სტატუსის მაძიებლის თვითშეფასების ფორმის თანახმად, დაწესებულების
მიერ მოთხოვნილი მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული რაოდენობა იყო 120. აქვე, ექსპერტმა
განმარტა, რომ აღნიშნულ მოთხოვნას ეთანხმებოდა ექსპერტთა ჯგუფი და დაწესებულებას
შეეძლო შესაბამისი საგანმანათლებლო მომსახურება გაეწია 120 მოსწავლისთვის.
ექსპერტის თქმით, დაწესებულებაში შექმნილი იყო დადებითი და თანამშრომლობითი გარემო.
ექსპერტმა, მედეა ქოქრაშვილმა, ისაუბრა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის სტანდარტების შეფასებაზე და აღნიშნა, რომ 1-ელი (სკოლის ფილოსოფია), მე-2
(სასკოლო კურიკულუმი) (დაწყებითი საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამა) და მე-4
(მოსწავლეთა მხარდაჭერა) სტანდარტები შეფასდა, როგორც „შეესაბამება სტანდარტის
მოთხოვნებს“; მე-2 (სასკოლო კურიკულუმი) (საბაზო და საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები) სტანდარტი შეფასდა „მეტწილად“, ხოლო მე-3
(სასწავლო პროცესის ადმინისტრაციული და ინფრასტრუქტურული მხარდაჭერა) სტანდარტი
შეფასდა „ნაწილობრივი“ შესაბამისობით.
ექსპერტის თქმით, ექსპერტთა ჯგუფის მიერ, დაწესებულების მიმართ, გაიცა რეკომენდაცია და
რჩევები, რომლებიც აღწერილი იყო ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის
მაძიებლის შესახებ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნაში.
ექსპერტმა წარმოადგინა სკოლის შენობის ამსახველი ფოტომასალა და აღნიშნა, რომ
საქართველოს პრემიერ-მინისტრის ბრძანებით, დაწესებულება ჩასმული იყო რეაბილიტაციის
პროგრამაში.
ექსპერტის განმარტებით, მოსწავლეები აქტიურად იღებდნენ მონაწილეობას სხვადასხვა
სპორტულ შეჯიბრებაში და სასკოლო საზოგადოება ორიენტირებული იყო მოსწავლეთა
განვითარებაზე.
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ შეკითხვები სკოლის
წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
საბჭოს წევრმა, ქეთევან ნატროშვილმა, აღნიშნა, რომ სკოლა აქტიურად ახორციელებდა
სხვადასხვა პროექტსა თუ ღონისძიებას და სასკოლო საზოგადოება ორიენტირებული იყო არა
მხოლოდ მოსწავლის, არამედ სოფლის თემის განვითარებაზეც. მისი თქმით, სკოლას ჰქონდა
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ერთ-ერთი მნიშვნელოვანი პროექტი, კერძოდ, ყველა პირველკლასელი და
კურსდამთავრებული სკოლის ეზოში რგავდა ხეს.
საბჭოს წევრი, მორის დანდურიშვილი, დაინტერესდა, ჰყავდა თუ არა სკოლას ყველა საგნის
მასწავლებელი.
სკოლის დირექტორის, ჯანსული შაინიძის, განმარტებით, ქიმია-ბიოლოგიასა და
ფიზიკა-მათემატიკას ასწავლიდა ერთი მასწავლებელი, ხოლო სამოქალაქო განათლების
მასწავლებელს არ ჰქონდა დადასტურებული კომპეტენცია.
საბჭოს წევრმა, მორის დანდურიშვილმა, სკოლის წარმომადგენელს მისცა რჩევა, ვებ-გვერდზე
განეთავსებინათ ინფორმაცია სკოლის ინფრასტრუქტურისა და ფინანსური მდგომარეობის
შესახებ.
აქვე, საბჭოს წევრმა, შალვა მეკრავიშვილმა, დასძინა, რომ დაწესებულებას ვებ-გვერდზე უნდა
აეტვირთა შემდეგი ინფორმაცია: პროგრამები და მხარდამჭერი სერვისები, ქცევის წესები და
მოსწავლეების, მშობლებისა და კანონიერი წარმომადგენლების მიერ, გადაწყვეტილებების
აპელაციის მექანიზმები.
საზოგადოებრივი მეცნიერებების ექსპერტის, ეკა კობიაშვილის, განმარტებით, დაწესებულებას
საზოგადოებრივი მეცნიერებების ყველა საგანში ჰქონდა საკმაოდ მოწესრიგებული
კურიკულუმი და ახორციელებდნენ სხვადასხვა პროექტს, თუმცა, გაიცა ექსპერტთა ჯგუფის
მხრიდან გარკვეული რჩევები, რომელიც დეტალურად იყო ასახული ექსპერტთა ჯგუფის
დასკვნაში.
საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების ექსპერტის, თეა მათითაიშვილის, განმარტებით,
მასწავლებლებს ჰქონდათ სრული მზაობა ექსპერტთა ჯგუფის მხრიდან გაცემული რჩევების
გათვალისწინებისთვის. მისი თქმით, დაწესებულებას არ ჰქონდა საბუნებისმეტყველო
მეცნიერებების ლაბორატორია. შემდგომში, არგუმენტირებული პოზიციის სახით სკოლამ
წარმოადგინა ინფრასტრუქტურის განვითარების სააგენტოსთან მიმართვის წერილი,
საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების ლაბორატორიის მოწყობის თაობაზე.
 საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ დამატებითი შეკითხვები
სკოლის წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
 
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა სსიპ - ასლან შაინიძის სახელობის ბოლნისის
მუნიციპალიტეტის სოფელ დისველის საჯარო სკოლის ავტორიზაციისა და მოსწავლეთა
ადგილების ზღვრული რაოდენობის 120 - ით განსაზღვრის საკითხი.
 
ფარული კენჭისყრის მიზნით, საბჭოს სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება.
 
დაწყების დრო  17:30-
დასრულების დრო 17:36- 
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 10
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
„განათლების ხარისხის განვითარების შესახებ“ საქართველოს კანონის მე-11 მუხლის მე-2
პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1
ოქტომბრის N99/ნ ბრძანებით დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის დებულების“ მე-20 მუხლის პირველი პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, 21-ე მუხლის
პირველი, მე-2 და მე-3 პუნქტებისა და 27 მუხლის მე-4 პუნქტის შესაბამისად, სსიპ - ასლან
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შაინიძის სახელობის ბოლნისის მუნიციპალიტეტის სოფელ დისველის საჯარო სკოლას (ს/კ:
225389166) 9 წლის ვადით მიენიჭოს ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსი და
მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული რაოდენობა განესაზღვროს 120 - ით. დაწესებულებას
მიენიჭოს უფლებამოსილება განახორციელოს შემდეგი ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები:
 
N ზოგადსაგანმანათლებლო

პროგრამის
სახელწოდება

ზოგადსაგანმ
ანათლებლო
პროგრამის
საფეხური

ზოგადსაგანმა
ნათლებლო
პროგრამის
განხორციელების
ენა

ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამის განხორციელების
ადგილი
(მუნიციპალიტეტის,
ქალაქის, დაბის/სოფლის და
ქუჩის მითითებით)

1 ზოგადი განათლების
დაწყებითი საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

დაწყებითი
                       

ქართული  ბოლნისის
მუნიციპალიტეტი, სოფელი
დისველი, ფრიდონ
ხალვაშის ქუჩა N25

2 ზოგადი განათლების
საბაზო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საბაზო ქართული ბოლნისის
მუნიციპალიტეტი, სოფელი
დისველი, ფრიდონ
ხალვაშის ქუჩა N25

3 ზოგადი განათლების
საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საშუალო ქართული ბოლნისის
მუნიციპალიტეტი, სოფელი
დისველი, ფრიდონ
ხალვაშის ქუჩა N25

 
საბჭომ შუამდგომლობით მიმართა ცენტრს დაწესებულებაში მონიტორინგის განხორციელებას
თან დაკავშირებით:
 

მონიტორინგი ცენტრის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების მიერ 
წარმოდგენილი დოკუმენტებისგანხილვით

საბჭომ დაწესებულებას განუსაზღვრა 2026 წლის ნოემბერში 2.1 და 3.5 კომპონენტებთან
მიმართებით, საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების ლაბორატორიის აღჭურვისა და
ინკლუზიური გარემოს მოწყობის დამადასტურებელი მტკიცებულებების წარმოდგენა სსიპ -
განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნულ ცენტრში.
 
 
4.         სსიპ - ხულოს მუნიციპალიტეტის სოფელ განახლების საჯარო სკოლის ავტორიზაციის
საკითხის განხილვა
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს თავმჯდომარემ, დავით
მალაზონიამ, დაწესებულებების წარმომადგენლებს მიმართა, ხომ არ ჰქონდათ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება. დაწესებულების წარმომადგენლებმა დაადასტურეს, რომ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება არ ჰქონდათ. საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს,
დაედასტურებინათ, რომ იცნობდნენ ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას და
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ არგუმენტირებულ პოზიციას დასკვნის პროექტთან
მიმართებით. საბჭოს წევრებმა დაადასტურეს, რომ იცნობდნენ საქმის მასალებს. საბჭოს
თავმჯდომარემ ჰკითხა დაინტერესებული მხარის წარმომადგენელს იცნობდა თუ არა
ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას. წარმომადგენელმა დაადასტურა, რომ იცნობდა
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დასკვნას. შესაბამისად, საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს მდივანს სთხოვა, რომ ექსპერტთა
ჯგუფის დასკვნა დაერთო ოქმისთვის, როგორც მისი განუყოფელი ნაწილი.
 ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნა, საბჭოს სხდომაზე, წარადგინა, ზოგადი განათლების ხარისხის
უზრუნველყოფის ექსპერტმა, სოფიო ტარასაშვილმა. ექსპერტმა განაცხადა, რომ    სსიპ -
ხულოს მუნიციპალიტეტის სოფელ განახლების საჯარო სკოლაში ავტორიზაციის ვიზიტი
განხორციელდა 2024 წლის 26 და 27 სექტემბერს. სკოლა ახორციელებდა ზოგადი განათლების
დაწყებითი, საბაზო და საშუალო საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამებს, ქართულ
ენაზე. ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის მაძიებლის თვითშეფასების
ფორმის თანახმად, დაწესებულების მიერ მოთხოვნილი მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული
რაოდენობა იყო 150. აქვე, ექსპერტმა განმარტა, რომ აღნიშნულ მოთხოვნას ეთანხმებოდა
ექსპერტთა ჯგუფი და დაწესებულებას შეეძლო შესაბამისი საგანმანათლებლო მომსახურება
გაეწია 150 მოსწავლისთვის.
ექსპერტმა წარმოადგინა სკოლის შენობის ამსახველი ფოტომასალა და აღნიშნა, რომ 2022
წლამდე დაწესებულება მდებარეობდა ორსართულიან, ხის შენობაში. 2022 წლის შემდეგ კი,
სასკოლო საზოგადოების აქტიური ჩართულობითა და აჭარის განათლების, კულტურისა და
სპორტის სამინისტროს ხელშეწყობით სასწავლო პროცესი გაგრძელდა, თანამედროვე, სრულად
ადაპტირებულ და კეთილმოწყობილ შენობაში.
ექსპერტმა, სოფიო ტარასაშვილმა, ისაუბრა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის სტანდარტების შეფასებაზე და აღნიშნა, რომ 1-ელი (სკოლის ფილოსოფია), მე-2
(სასკოლო კურიკულუმი) (დაწყებითი საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამა) და მე-4
(მოსწავლეთა მხარდაჭერა) სტანდარტები შეფასდა, როგორც „შეესაბამება სტანდარტის
მოთხოვნებს“; მე-2 (სასკოლო კურიკულუმი) (საბაზო და საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები) სტანდარტი შეფასდა „მეტწილად“, ხოლო მე-3
(სასწავლო პროცესის ადმინისტრაციული და ინფრასტრუქტურული მხარდაჭერა) სტანდარტი
შეფასდა „ნაწილობრივი“ შესაბამისობით.
ექსპერტის თქმით, ექსპერტთა ჯგუფის მიერ, დაწესებულების მიმართ, გაიცა რეკომენდაცია და
რჩევები, რომლებიც აღწერილი იყო ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის
მაძიებლის შესახებ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნაში.
ექსპერტის თქმით, დაწესებულება ხელს უწყობდა მოსწავლეთა ინტერესების წახალისებას.
სკოლაში არჩევით საგნებად ისწავლებოდა „მეწარმეობა“ და „მედიაწიგნიერება“, ასევე,
ახორციელებდა სხვადასხვა მიმართულებით ღონისძიებას და საქველმოქმედო საღამოს,
რომლითაც შემოსული თანხა ხმარებოდა სოფლის შეჭირვებული მოსახლეობის საჭიროებებს.
ექსპერტმა, სოფიო ტარასაშვილმა, აღნიშნა, რომ დაწესბეულებაში იყო სამოქალაქო კლუბი
„სამზევრი“, ეკო კლუბი, მკითხველთა კლუბი „აისი“, ასევე, დასაქმებისთვის საჭირო უნარების
გამომუშავების მიზნით, დაწესებულებას გაფორმებული ჰქონდა ურთიერთთანამშრომლობის
მემორანდუმი ხულოს პროფესიულ კოლეჯთან „ახალი ტალღა“. ექსპერტის თქმით,
მოსწავლეებს მნიშვნელოვანი წარმატებები ჰქონდათ სპორტში და მათ შორის, ერთ-ერთი
კურსდამთავრებული იყო ოლიმპიური პრიზიორი.
ექსპერტის განმარტებით, მოსწავლეები სკოლაში მისასვლელად სარგებლობდნენ საბაგირო
გზით, თუმცა, აღნიშნულს უტარდებოდა სარემონტო სამუშაოები და ამ პერიოდში
მოსწავლეებს ემსახურებოდა სპეციალურად გამოყოფილი ტრანსპორტი.
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ შეკითხვები სკოლის
წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
საბჭოს წევრმა, შალვა მეკრავიშივლმა, სკოლის წარმომადგენელს მისცა რჩევა, ვებ-გვერდზე
განეთავსებინა სკოლის ინფრასტრუქტურის ამსახველი ფოტომასალა.
საბჭოს თავმჯდომარე, დავით მალაზონია, დაინტერესდა, რამდენად უზრუნველყოფდა
საბაგირო მოსწავლეთა ტრანსპორტირებას უამინდობის დროს.
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ექსპერტის, სოფიო ტარასაშვილის, განმარტებით, საბაგირო სრულად უზრუნველყოფდა
მოსწავლეთა ტრანსპორტირებას, თუმცა, სკოლას უკავშირდებოდა სამანქანო გზაც და
გადაუდებელ შემთხვევაში შესაძლებელი იყო მოსწავლეთა ავტობუსით გადაადგილებაც.
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ დამატებითი შეკითხვები
სკოლის წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
 საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა სსიპ - ხულოს მუნიციპალიტეტის სოფელ
განახლების საჯარო სკოლის ავტორიზაციისა და მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული
რაოდენობის 150 - ით განსაზღვრის საკითხი.
 
ფარული კენჭისყრის მიზნით, საბჭოს სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება.
 
დაწყების დრო  17:55-
დასრულების დრო 18:04- 
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 10
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
„განათლების ხარისხის განვითარების შესახებ“ საქართველოს კანონის მე-11 მუხლის მე-2
პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1
ოქტომბრის N99/ნ ბრძანებით დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის დებულების“ მე-20 მუხლის პირველი პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, 21-ე მუხლის
პირველი, მე-2 და მე-3 პუნქტებისა და 27 მუხლის მე-4 პუნქტის შესაბამისად, სსიპ - ხულოს
მუნიციპალიტეტის სოფელ განახლების საჯარო სკოლას (ს/კ: 248053699) 9 წლის ვადით
მიენიჭოს ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსი და მოსწავლეთა ადგილების
ზღვრული რაოდენობა განესაზღვროს 150 - ით. დაწესებულებას მიენიჭოს უფლებამოსილება
განახორციელოს შემდეგი ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები:
 
N ზოგადსაგანმანათლებლო

პროგრამის
სახელწოდება

ზოგადსაგანმ
ანათლებლო
პროგრამის
საფეხური

ზოგადსაგანმა
ნათლებლო
პროგრამის
განხორციელების
ენა

ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამის განხორციელების
ადგილი
(მუნიციპალიტეტის,
ქალაქის, დაბის/სოფლის და
ქუჩის მითითებით)

1 ზოგადი განათლების
დაწყებითი საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

დაწყებითი
                       

ქართული  ხულოს მუნიციპალიტეტი,
სოფელი განახლება

2 ზოგადი განათლების
საბაზო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საბაზო ქართული ხულოს მუნიციპალიტეტი,
სოფელი განახლება

3 საშუალო ქართული ხულოს მუნიციპალიტეტი,
სოფელი განახლება
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ზოგადი განათლების
საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

 
საბჭომ შუამდგომლობით მიმართა ცენტრს დაწესებულებაში მონიტორინგის განხორციელებას
თან დაკავშირებით:
 
მონიტორინგი ექსპერტთა ჯგუფის შექმნით:
 
მონიტორინგის დაწყების პერიოდი - 2025 წლის ნოემბრიდან;
მონიტორინგის განხორციელების ფორმა - ექსპერტთა ჯგუფის მიერ დოკუმენტაციის შესწავლა;

: მე-2 (დაწყებითი, საბაზო და საშუალო საფეხურისმონიტორინგის ფარგლები
ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები) სტანდარტი.

მონიტორინგი ცენტრის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების მიერ 
წარმოდგენილი დოკუმენტებისგანხილვით

საბჭომ დაწესებულებას განუსაზღვრა 2026 წლის ნოემბერში 3.4 და 3.5 კომპონენტებთან
მიმართებით, საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმის, შენობის ექსპლუატაციის
უსაფრთხოების შესახებ დასკვნის, საჯარო რეესტრის ამონაწერისა და რესურსოთახის
მოწყობის დამადასტურებელი მტკიცებულებების წარმოდგენა სსიპ - განათლების ხარისხის
განვითარების ეროვნულ ცენტრში.
 
 
5.            სსიპ - ზუგდიდის მუნიციპალიტეტის სოფელ შამგონის საჯარო სკოლის ავტორიზაციის
საკითხის განხილვა
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს თავმჯდომარემ, დავით
მალაზონიამ, დაწესებულებების წარმომადგენლებს მიმართა, ხომ არ ჰქონდათ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება. დაწესებულების წარმომადგენლებმა დაადასტურეს, რომ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება არ ჰქონდათ. საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს,
დაედასტურებინათ, რომ იცნობდნენ ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას და
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ არგუმენტირებულ პოზიციას დასკვნის პროექტთან
მიმართებით. საბჭოს წევრებმა დაადასტურეს, რომ იცნობდნენ საქმის მასალებს. საბჭოს
თავმჯდომარემ ჰკითხა დაინტერესებული მხარის წარმომადგენელს იცნობდა თუ არა
ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას. წარმომადგენელმა დაადასტურა, რომ იცნობდა
დასკვნას. შესაბამისად, საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს მდივანს სთხოვა, რომ ექსპერტთა
ჯგუფის დასკვნა დაერთო ოქმისთვის, როგორც მისი განუყოფელი ნაწილი.
 ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნა, საბჭოს სხდომაზე, წარადგინა, ზოგადი განათლების ხარისხის
უზრუნველყოფის ექსპერტმა, ირმა ხუციშვილმა. ექსპერტმა განაცხადა, რომ    სსიპ -
ზუგდიდის მუნიციპალიტეტის სოფელ შამგონის საჯარო სკოლაში ავტორიზაციის ვიზიტი
განხორციელდა 2024 წლის 06 და 07 აგვისტოს. სკოლა ახორციელებდა ზოგადი განათლების
დაწყებითი, საბაზო და საშუალო საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამებს, ქართულ
ენაზე. ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის მაძიებლის თვითშეფასების
ფორმის თანახმად, დაწესებულების მიერ მოთხოვნილი მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული
რაოდენობა იყო 230. აქვე, ექსპერტმა განმარტა, რომ აღნიშნულ მოთხოვნას ეთანხმებოდა
ექსპერტთა ჯგუფი და დაწესებულებას შეეძლო შესაბამისი საგანმანათლებლო მომსახურება
გაეწია 230 მოსწავლისთვის.
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ექსპერტმა, ირმა ხუციშვილმა, ისაუბრა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის სტანდარტების შეფასებაზე და აღნიშნა, რომ 1-ელი (სკოლის ფილოსოფია), მე-2
(სასკოლო კურიკულუმი) (დაწყებითი, საბაზო და საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები) და მე-4 (მოსწავლეთა მხარდაჭერა) სტანდარტები
შეფასდა, როგორც „შეესაბამება სტანდარტის მოთხოვნებს“, ხოლო მე-3 (სასწავლო პროცესის
ადმინისტრაციული და ინფრასტრუქტურული მხარდაჭერა) სტანდარტი შეფასდა
„ნაწილობრივი“ შესაბამისობით.
ექსპერტის თქმით, ექსპერტთა ჯგუფის მიერ, დაწესებულების მიმართ, გაიცა რეკომენდაცია და
რჩევები, რომლებიც აღწერილი იყო ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის
მაძიებლის შესახებ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნაში.
ექსპერტმა, წარმოადგინა სკოლის ინფრასტრუქტურის ამსახველი ფოტომასალა და აღნიშნა,
რომ დაწესებულებაში იყო კეთილმოწყობილი გარემო. სკოლას ჰქონდა რესურსოთახი,
საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების ლაბორატორია და შიდა სპორტული დარბაზი.
ექსპერტის თქმით, დაწესებულებაში შექმნილი იყო თანამშრომლობითი გარემო და
მასწავლებლები ორიენტირებული იყვნენ სკოლის განვითარებაზე.
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ შეკითხვები სკოლის
წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
საბჭოს წევრის, შალვა მეკრავიშვილის, განმარტებით, შეფასების რუბრიკებსა და შემაჯამებელ
დავალებებს ესაჭიროებოდა დახვეწა და მიმართა ექსპერტს, ამ მიმართულებით გაცემულ
რჩევებსა და რეკომენდაციებზე მეტი ინფორმაცია გაეცნო საბჭოსთვის.
საზოგადოებრივი მეცნიერბების ექსპერტის, ნინო გავაშელის, განმარტებით, შეფასების
რუბრიკებთან დაკავშირებით ექსპერტთა ჯგუფის მხრიდან სხვადასხვა მიმართულებით გაიცა
რჩევები და მასწავლებლებს ჰქონდათ სრული მზაობა რჩევებისა და რეკომენდაციების
გათვალისწინებისთვის.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ დამატებითი შეკითხვები
სკოლის წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
 
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა სსიპ - ზუგდიდის მუნიციპალიტეტის სოფელ
შამგონის საჯარო სკოლის ავტორიზაციისა და მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული
რაოდენობის 230 - ით განსაზღვრის საკითხი.
 
ფარული კენჭისყრის მიზნით, საბჭოს სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება.
 
დაწყების დრო  18:25-
დასრულების დრო 18:33- 
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 10
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
„განათლების ხარისხის განვითარების შესახებ“ საქართველოს კანონის მე-11 მუხლის მე-2
პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1
ოქტომბრის N99/ნ ბრძანებით დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის დებულების“ მე-20 მუხლის პირველი პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, 21-ე მუხლის
პირველი, მე-2 და მე-3 პუნქტებისა და 27 მუხლის მე-4 პუნქტის შესაბამისად, სიპ - ზუგდიდის
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მუნიციპალიტეტის სოფელ შამგონის საჯარო სკოლას (ს/კ:220373539) 9 წლის ვადით მიენიჭოს
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსი და მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული
რაოდენობა განესაზღვროს 230 - ით. დაწესებულებას მიენიჭოს უფლებამოსილება
განახორციელოს შემდეგი ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები:
 
N ზოგადსაგანმანათლებლო

პროგრამის
სახელწოდება

ზოგადსაგანმ
ანათლებლო
პროგრამის
საფეხური

ზოგადსაგანმა
ნათლებლო
პროგრამის
განხორციელების
ენა

ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამის განხორციელების
ადგილი
(მუნიციპალიტეტის,
ქალაქის, დაბის/სოფლის და
ქუჩის მითითებით)

1 ზოგადი განათლების
დაწყებითი საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

დაწყებითი
                       

ქართული  ზუგდიდის
მუნიციპალიტეტი, სოფელი
შამგონა

2 ზოგადი განათლების
საბაზო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საბაზო ქართული ზუგდიდის
მუნიციპალიტეტი, სოფელი
შამგონა

3 ზოგადი განათლების
საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საშუალო ქართული ზუგდიდის
მუნიციპალიტეტი, სოფელი
შამგონა

 
 
საბჭომ შუამდგომლობით მიმართა ცენტრს დაწესებულებაში მონიტორინგის განხორციელებას
თან დაკავშირებით:
 
მონიტორინგი ექსპერტთა ჯგუფის შექმნით:
 
მონიტორინგის დაწყების პერიოდი - 2025 წლის ნოემბრიდან;
მონიტორინგის განხორციელების ფორმა - ექსპერტთა ჯგუფის მიერ დოკუმენტაციის შესწავლა;

: მე-2 (დაწყებითი, საბაზო და საშუალო საფეხურისმონიტორინგის ფარგლები
ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები) სტანდარტი.

მონიტორინგი ცენტრის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების მიერ 
წარმოდგენილი დოკუმენტებისგანხილვით

საბჭომ დაწესებულებას განუსაზღვრა 2026 წლის ნოემბერში 3.4 და 3.5 კომპონენტებთან
მიმართებით, ვიდეოსათვალთვალო კამერების ფუნქციონირების, სახანძრო უსაფრთხოების
ზედამხედველობის სახანძრო-ტექნიკური შემოწმების და გამოკვლევის აქტების/დასკვნის,
შენობის ტექნიკური მდგრადობისა და ექსპლუატაციაში შესვლის დასკვნისა და
ადაპტირებული გარემოს მოწყობის დამადასტურებელი მტკიცებულებების წარმოდგენა სსიპ -
განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნულ ცენტრში.
 
საბჭოს გადაწყვეტილებით, დღის წესრიგით გათვალისწინებული მე-6 და მე-7 საკითხები
გაერთიანებულ ფორმატში განიხილებოდა, რადგან შეეხებოდა ერთი სკოლის
საგანმანათლებლო პროგრამების განხორციელების ადგილის/ფართის ცვლილებისა და
მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული რაოდენობის გაზრდის შესახებ საკითხებს.
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6. შპს სკოლა ჯეო სქაის მიერ იმავე მუნიციპალიტეტის ფარგლებში საგანმანათლებლო
საქმიანობის მისამართის/ფართის ცვლილების შესახებ საკითხის განხილვა
7.       შპს სკოლა ჯეო სქაის მიერ მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული რაოდენობის გაზრდის
შესახებ  საკითხის განხილვა
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს თავმჯდომარემ, დავით
მალაზონიამ, დაწესებულებების წარმომადგენლებს მიმართა, ხომ არ ჰქონდათ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება. დაწესებულების წარმომადგენლებმა დაადასტურეს, რომ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება არ ჰქონდათ. საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს,
დაედასტურებინათ, რომ იცნობდნენ ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნებს და
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ არგუმენტირებულ პოზიციებს დასკვნის პროექტებთან
მიმართებით. საბჭოს წევრებმა დაადასტურეს, რომ იცნობდნენ საქმის მასალებს. საბჭოს
თავმჯდომარემ ჰკითხა დაინტერესებული მხარის წარმომადგენელს იცნობდა თუ არა
ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნებს. წარმომადგენელმა დაადასტურა, რომ იცნობდა
დასკვნებს. შესაბამისად, საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს მდივანს სთხოვა, რომ ექსპერტთა
ჯგუფის დასკვნები დაერთო ოქმისთვის, როგორც მისი განუყოფელი ნაწილი.
 ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნები საბჭოს სხდომაზე წარადგინა ექსპერტმა, ლელა ფიცხელაურმა.
ექსპერტმა განაცხადა, რომ დაწესებულებაში ვიზიტი განხორციელდა 2024 წლის 10 და 11
ოქტომბერს. ვიზიტის საფუძველს წარმოადგენდა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების
მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული რაოდენობის გაზრდისა და ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულების მიერ იმავე მუნიციპალიტეტის ფარგლებში საგანმანათლებლო საქმიანობის
მისამართის/ფართის ცვლილების განაცხადები.
ექსპერტის თქმით, დაწესებულებამ შეიცვალა მისამართი და საგანმანათლებლო საქმიანობის
განხორციელება სურდა ქალაქ თბილისში, კრწანისის I ჩიხი N23-ში.
ლელა ფიცხელაურის განმარტებით, ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2022 წლის 10 ოქტომბრის N1263730 გადაწყვეტილებით დაწესებულებას
მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული რაოდენობა განსაზღვრული ჰქონდა 160 მოსწავლით. აქვე,
ექსპერტმა, ლელა ფიცხელაურმა, დასძინა, რომ დაწესებულება ითხოვდა მოსწავლეთა
ადგილების ზღვრული რაოდენობის გაზრდას და 500-ით განსაზღვრას. ექსპერტმა განმარტა,
რომ აღნიშნულ მოთხოვნას ეთანხმებოდა ექსპერტთა ჯგუფი და დაწესებულებას შეეძლო
შესაბამისი საგანმანათლებლო მომსახურება გაეწია 500 მოსწავლისთვის.
ექსპერტმა აღნიშნა, რომ დაწესებულება ორიენტირებული იყო სოციალურ პროგრამებზე და
აპირებდა 12 სოციალურად დაუცველი მოსწავლის სწავლის დაფინანსებას.
ექსპერტმა, წარმოადგინა სკოლის შენობის ამსახველი ფოტომასალა და აღნიშნა, რომ
დაწესებულებაში შექმნილი იყო კეთილმოწყობილი და ადაპტირებული გარემო. სკოლაში იყო
ბიბლიოთეკა, სამედიცინო და საინფორმაციო ტექნოლოგიების ოთახები, ადაპტირებული
სველი წერტილი. ექსპერტის თქმით, ექსპერტთა ჯგუფის ვიზიტის პერიოდში მიმდინარეობდა
სპორტული დარბაზის კეთილმოწყობითი სამუშაოები, ხოლო, მოგვიანებით, დაწესებულებამ
არგუმენტირებულ პოზიციასთან ერთად გადმოაგზავნა დასრულებული სპორტული დარბაზის
დამადასტურებელი ფოტომასალა. მისი თქმით, დაწესებულებას არ ჰქონდა ღობე და ეზო იყო
მოსაწესრიგებელი.
ექსპერტმა, ლელა ფიცხელაურმა, განაცხადა, რომ ექსპერტთა ჯგუფს აღნიშნული წარმოებების
ფარგლებში დაევალა დებულების მე-5 მუხლის პირველი პუნქტის „გ“ ქვეპუნქტით
გათვალისწინებული სტანდარტის პირობების შესრულების შემოწმება. ექსპერტის თქმით, მე-3
სტანდარტი შეფასდა, როგორც „ მეტწილად შეესაბამება სტანდარტის მოთხოვნებს“.
ექსპერტის თქმით, ექსპერტთა ჯგუფის მიერ დაწესებულების მიმართ გაიცა რეკომენდაციები
და რჩევები, რომელიც აღწერილი იყო ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნაში.
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საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ შეკითხვები სკოლის
წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
საბჭოს წევრი, მორის დანდურიშვილი, დაინტერესდა, რა პრინციპით შეარჩევდა
დაწესებულება იმ სოციალურად დაუცველ მოსწავლეებს, რომელსაც დაუფინანსებდნენ
სწავლას. სკოლის სასწავლო პროცესის მენეჯერის განმარტებით, თითო კლასში ერთი
მოსწავლე მიიღებდა დაფინანსებას, ისინი გადიოდნენ ტესტირებას და დაწესებულება
აფინანსებდა იმ სოციალურად დაუცველ მოსწავლეს, რომელიც ქულების მიხედვით პირველ
ადგილზე გავიდოდა.
საბჭოს წევრი, შალვა მეკრავიშვილი, დაინტერესდა, საბჭოს ჩატარების დროისთვის,
მიმდინარეობდა თუ არა სასწავლო პროცესი აღნიშნულ შენობაში.
ექსპერტის, ლელა ფიცხელაურის, განმარტებით, ექსპერტთა ჯგუფის ვიზიტის დროს სასწავლო
პროცესი 1 კვირის დაწყებული იყო ახალ შენობაში.
სასწავლო პროცესის მენეჯერმა, აღნიშნა, რომ დასრულებული იყო სკოლის შემოღობვა, ასევე,
ჰქონდა შენობა-ნაგებობის მდგრადობის შესახებ დასკვნა.
საბჭოს წევრმა, მორის დანდურიშვილმა, მიმართა სკოლის წარმომადგენელს, დაეზუსტებინა,
რამ განაპირობა მოსწავლეთა ზღვრული რაოდენობის გაზრდის მოთხოვნა. სასწავლო პროცესის
მენეჯერის განმარტებით, მოსწავლეთა მიმართვიანობა იყო საკმაოდ დიდი და ასევე,
დაწესებულება აპირებდა უცხოენოვანი პროგრამების დამატებას.
 საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ დამატებითი შეკითხვები
სკოლის წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
 საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა:
 
1.შპს სკოლა ჯეო სქაის მიერ იმავე მუნიციპალიტეტის ფარგლებში საგანმანათლებლო
საქმიანობის მისამართის/ფართის ცვლილების შესახებ საკითხი.
 
2. შპს სკოლა ჯეო სქაის მიერ მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული რაოდენობის გაზრდისა და
500-ით განსაზღვრის საკითხი.
 
 
ფარული კენჭისყრის მიზნით, საბჭოს სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება.
 
დაწყების დრო: 18:55
დასრულების დრო: 19:07
 
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე -10
წინააღმდეგი - 0
  
 
 1.    გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების მიერ წარმოდგენილი ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამის განხორციელების ადგილის/ფართის ცვლილების შესახებ განაცხადის,
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნის,
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე
დაინტერესებული მხარის მიერ დაფიქსირებული პოზიციის შესწავლის, შეფასებისა და
ურთიერთშეჯერების საფუძველზე, საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის
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2010 წლის 1 ოქტომბრის №99/ნ ბრძანებით დამტკიცებული ,,საგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის დებულების“ 25  -ე მუხლის მე-9 პუნქტისა და 27 მუხლის2

მე-4 პუნქტის შესაბამისად, განხორციელდეს შპს სკოლა ჯეო სქაის  (ს/კ: 404632876)
მისამართის/ფართის ცვლილება და დანართში ასახულ მისამართზე მიენიჭოს
უფლებამოსილება განახორციელოს შემდეგი ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები:
 
N ზოგადსაგანმანათლებლო

პროგრამის
სახელწოდება

ზოგადსაგანმ
ანათლებლო
პროგრამის
საფეხური

ზოგადსაგანმა
ნათლებლო
პროგრამის
განხორციელების
ენა

ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამის განხორციელების
ადგილი
(მუნიციპალიტეტის,
ქალაქის, დაბის/სოფლის და
ქუჩის მითითებით)

1 ზოგადი განათლების
დაწყებითი საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

დაწყებითი
                       

ქართული თბილისი, კრწანისის I ჩიხი
23

2 ზოგადი განათლების
საბაზო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საბაზო ქართული თბილისი, კრწანისის I ჩიხი
23

3 ზოგადი განათლების
საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საშუალო ქართული თბილისი, კრწანისის I ჩიხი
23

 
 
2.    გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების მიერ წარმოდგენილი მოსწავლეთა ადგილების
ზღვრული რაოდენობის გაზრდის შესახებ განაცხადის, ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნის, ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე დაინტერესებული მხარის მიერ
დაფიქსირებული პოზიციის შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების საფუძველზე,
საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1 ოქტომბრის N99/ნ
ბრძანებით დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
დებულების“ 28-ე მუხლის მე-5 პუნქტის, 29-ე მუხლის მე-12 პუნქტისა და 27 მუხლის მე-4
პუნქტის შესაბამისად, შპს სკოლა ჯეო სქაის  (ს/კ: 404632876) მოსწავლეთა ადგილების
ზღვრული რაოდენობა განესაზღვროს 500-ით.
 
საბჭომ შუამდგომლობით მიმართა ცენტრს დაწესებულებაში მონიტორინგის განხორციელებას
თან დაკავშირებით:

მონიტორინგი ცენტრის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების მიერ 
წარმოდგენილი დოკუმენტებისგანხილვით

საბჭომ დაწესებულებას განუსაზღვრა 2025 წლის ნოემბერში 3.1, 3.4 და 3.5 კომპონენტებთან
მიმართებით, სკოლაში დასაქმებული პირების კვალიფიკაციის კანონმდებლობასთან
თანხვედრაში მოყვანის, სკოლის ეზოს მოპირკეთების, შემომსაზღვრელი ღობის,
შენობა-ნაგებობის ექსპლუატაციის უსაფრთხოების შესახებ დასკვნის, სკოლის
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საზოგადოებრივი წესრიგისა და უსაფრთხოების დაცვის წესისა და შენობის ექსპლუატაციაში
შესვლის დამადასტურებელი მტკიცებულებების წარმოდგენა სსიპ - განათლების ხარისხის
განვითარების ეროვნულ ცენტრში.
 
 
დღის წესრიგით გათვალისწინებული საკითხების განხილვის შემდგომ, 19:15 საათზე საბჭოს
სხდომა დახურულად გამოცხადდა.

 

სსიპ-განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნული
ცენტრი
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭო
საბჭოს თავმჯდომარე
მალაზონია დავით

 

სსიპ-განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნული
ცენტრი
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭო
საბჭოს მდივანი
ჯინჭარაძე მანანა
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